
   

Schriftelijke vragen ex Art 41 RvO 

 

Aan:   het college van B&W van Groningen 

Betreft:  aardbevingsbestendig bouwen 

Datum:  8 maart 2017 
 

Geachte college, 

In een artikel in het Dagblad van het Noorden van dinsdag 28 februari wordt gemeld dat de Nationale 

Richtlijn voor aardbevingsbestendig bouwen nog niet is opgenomen in de Regeling Bouwbesluit , 

terwijl in de college brief “Instemming Meerjarenprogramma” van 22-12-2015 staat dat dit zo snel 

mogelijk gaat gebeuren. Volgens dit artikel heeft dit tot gevolg dat het aan de welwillendheid van 

bouwers wordt over gelaten of al dan niet aardbevingsbestendig wordt gebouwd. Een tweede gevolg 

is dat de meerkosten die veilig bouwen met zich meebrengen niet verhaald kunnen worden op de 
veroorzaker van de aardbevingsellende: de NAM. 

Het uiteindelijke effect is dat ook in de nieuwbouw zoals deze gerealiseerd wordt in de stad en 

Ommeland de gevolgen van de aardgaswinning nog weer extra lang merkbaar zijn voor de bevolking. 

Zowel voor wat betreft veiligheid, woonzekerheid en kosten. 

Het bovenstaande geeft de fracties van de SP en PvdA aanleiding tot de volgende vragen: 

1. Klopt de stelling in het dagbladartikel dat de Regeling Bouwbesluit nog steeds niet is 

aangepast volgens de richtlijn aardbevingsbestendig bouwen zoals aangekondigd in de 

collegebrief van 22-12-2015? Zo ja, wat is hiervan de oorzaak?  

2. Is de constatering juist dat bouwers in de stad Groningen wegens het uitblijven van een 

duidelijke compensatieregeling voor de meerkosten van aardbevingsbestendig bouwen niet 

aardbevingsbestendig kunnen bouwen? 

3. Maakt het college zich net als de fracties van de SP en PvdA zorgen over het uitblijven van 

een financiële compensatieregeling voor bouwers die meerkosten moeten maken om 

aardbevingsbestendig te bouwen? 

4. Bent u op de hoogte van de inspanningen van de Nationaal Coördinator Groningen om de 

minister tot spoed te manen en een bijbehorende financiële regeling te treffen voor de extra 

kosten voor nieuwbouwprojecten? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat zijn die inspanningen? 

5. Vindt het college het nodig nadere stappen te zetten om de besluitvorming bij het Rijk en de 

NAM te bespoedigen? Zo ja, welke stappen gaat het college zetten? 

6. Kan het college een inschatting maken van het huidige effect van het uitblijven van 

duidelijkheid over de bouwnormen en de compensatieregeling voor de meerkosten op de 

woningbouw en woningmarkt in de stad? 

7. Typeert u de rol van de Nationaal Coördinator Groningen in deze kwestie als een 

constructieve? 
 

Namens de PvdA-fractie,   Namens de SP-fractie, 

 

 

Sebastiaan Ruddijs     Jimmy Dijk  


